
  PROTOKOŁ NR VII/11 
z posiedzenia VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 31 marca 2011 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Jacek Bachański. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za miesiąc luty 2011 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego; 
2) nadania nazwy rondu połoŜonemu w Wyszkowie; 
3) przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 
4) wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie Gminy na 2012 r. środków 

stanowiących fundusz sołecki; 
5) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie                  

z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju                          
i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych; 

6) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

7) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków; 

8) ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej; 
9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta 

Wyszków dla miejscowości: Rybienko Stare, Rybienko Nowe i ul. Serockiej                    
w Wyszkowie; 

10) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Gulczewo na lata 2011 – 2018; 
11) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Olszanka na lata 2011 – 2018; 
12) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 – 2018; 
13) wprowadzenia zmiany w Uchwale Rady Miejskiej w Wyszkowie Nr LVI/421/10               

w sprawie przystąpienia Gminy Wyszków do Lokalnej Grupy Działania; 
14) przyjęcia do realizacji Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Wyszków na lata 

2011-2015; 
15) zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2011 r.; 
16) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2011 – 2043; 
17) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 r. 
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9. Stanowisko Rady Miejskiej w Wyszkowie dotyczące wezwania Związku Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział Powiatowy w Wyszkowie do usunięcia naruszenia prawa. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gminie Wyszków w roku 2010. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Wyszków za 2010 r. 

12. Informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2010. 
13. Sprawozdanie z działalności Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w Wyszkowie  

za rok 2010 
14. Zapytania i wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad. 
 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: w punkcie 8, podpunkt 6 zdjąć uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków a w jej miejsce wprowadzić uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
wydzierŜawienie w trybie przetargu, na okres 10 lat części nieruchomości oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 3000/43, stanowiącej własność Gminy Wyszków, połoŜonej                        
w Wyszkowie przy ul. Zakolejowej. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) został wybrany P. Andrzej Piątek. 
 
Ad. 4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 2) zostali wybrani: 
 
1. P. Lucyna Sosnowska; 
2. P. Adam Szczerba; 
3. P. Wojciech Chodkowski. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 17 lutego 2011 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za luty 2011 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad. 7. 
P. Chodkowski zwrócił uwagę na konieczność zabezpieczenia opuszczonej stacji 
benzynowej w Lucynowie. UwaŜa, Ŝe stwarza ona zagroŜenie dla bezpieczeństwa 
okolicznych mieszkańców i osób tam przebywających. Spytał, czy nie ma moŜliwości 
prawnych, aby zabezpieczyć w jakiś sposób ten teren? 
P. Wysocki – Komendant StraŜy Miejskiej poinformował, Ŝe stacja została zajęta przez 
komornika, a dwie przeprowadzone do tej pory licytacje majątku, zakończyły się bez 
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rozstrzygnięcia. StraŜ Miejska jak i policja, wysyła tam częściej swoje patrole. Niestety StraŜ 
Miejska nie ma uprawnień do przeprowadzania innych działań. Zbiorniki zostały 
zabezpieczone kłódkami, a o zaistniałym stanie rzeczy powiadomiono straŜ poŜarną. 
P. Piórkowska spytała, jakie są dalsze plany urzędu, związane z zabezpieczeniem 
mieszkańców w przyszłości przed podtopieniami czy powodzią? 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe władze miasta prowadzą rozmowy                           
z przedstawicielami jednostek odpowiedzialnych za gospodarkę wodną, czyli z Regionalnym 
Zarządem Gospodarki Wodnej i Zarządem Melioracji i Urządzeń Wodnych. Poinformował, 
Ŝe urząd ma dwa pomysły na zabezpieczenie mieszkańców przed powodzią. Pierwszy z nich, 
to podniesienie o około półtora metra ul. Wołoskiego lub usypanie ścieŜki pieszo-rowerowej, 
natomiast drugi pomysł, to opracowanie rozwiązania zabezpieczającego tereny od 
Kamieńczyka do tzw. Białej Góry. W tym przypadku gmina z własnego budŜetu pokryłaby 
koszty wykonania koncepcji i dokumentacji projektowej, po to, aby dalej poszukać wsparcia 
innych instytucji, które pomogłyby sfinansować całe przedsięwzięcie. Gmina rozwaŜa 
równieŜ wykonanie obwałowania przepustów i przepompowni wód deszczowych. Na 
Latoszku został wybudowany wcześniej zbiornik przepompowni wód deszczowych dzięki 
któremu Latoszek i znaczna część Skuszewa, zostały uratowane przed zalaniem. 
P. Curuł  - Sołtys Kamieńczyka spytał czy nie moŜna było wcześniej opuścić zapory                 
w Dębem? Po jej opuszczeniu woda spadała od razu o 1,7 m.  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe zapora, to dwa interesy: nasz, dot. gminy                 
związany z bezpieczeństwem mieszkańców i gospodarczy, dot. wytwarzania energii na 
zaporze. Decyzje w sprawie opuszczenia zapory poniŜej 50 cm podejmuje ministerstwo. 
Podtopienia w naszej gminie nie są uznane przez władze wyŜszego szczebla jako klęska 
Ŝywiołowa, natomiast dla mieszkańców gminy jest to tragedia i gigantyczne straty. 
P. Wróbel poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych wpisała do planu na ten rok, punkt dot. spraw zagroŜeń powodziowych                
i będzie się tym tematem zajmować. UwaŜa równieŜ, Ŝe dopóki Regionalny Zarząd 
Gospodarki Wodnej nie będzie płacił kosztów strat powodziowych, tylko samorządy, nigdy 
nie będzie dobrze. Zasugerował, aby mieszkańcy poszkodowani przez powódź, wystąpili              
z pozwami zbiorowymi do RZGW.  
P. Rojek spytał, czy woda w Ŝwirowni w Skuszewie nie ma wpływu na poziom wody po 
drugiej stronie drogi?  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe nie moŜna w tej chwili tego jednoznacznie 
stwierdzić. NaleŜy sprawdzić w dokumentacji przygotowanej przy ubieganiu się o koncesję 
na rekultywacje tych terenów, czy były jakieś rozwiązania dotyczące studni monitorujących 
stan tych wód. Urząd będzie rozmawiał na ten temat z panem Nizińskim. 
P. Ślubowski – przedstawiciel Klubu Sportowego Camper zaprosił radnych na mecze 
siatkarzy, które odbędą się w najbliŜszą sobotę i niedzielę. Zwrócił się równieŜ z prośbą               
o finansowe wsparcie w zorganizowaniu Turnieju Mistrzów II ligi Piłki Siatkowej. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za zaproszenia oraz 
poinformował, Ŝe prośba klubu Camper, zostanie rozpatrzona przez Radę Miejską. 
P. Dziubłowski przypomniał o postulacie mieszkańców z ul. Wąskiej, dotyczącym 
przywrócenia dwukierunkowego ruchu na tej ulicy. Zwrócił równieŜ uwagę na występujące 
tam dziury oraz na śmieci znajdujące się na terenie miasta.  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe dziury w asfalcie zostaną zlikwidowane, 
natomiast co do śmieci, to naleŜy podawać konkretne miejsca gdzie leŜą, gdyŜ większość 
nieruchomości nie naleŜy do gminy i trzeba egzekwować utrzymanie porządku od ich  
właścicieli. Dodał, Ŝe urząd wyśle do porządkowania terenów na terenie miasta ośmiu 
skazanych, którzy będą równieŜ sprzątali tereny nie będące własnością gminy. Natomiast           
w sprawie dotyczącej przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ul. Wąskiej poinformował, 
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Ŝe odkąd został zlikwidowany „Rubelplac”, urząd nie widzi przeciwwskazań, aby taki ruch 
przywrócić. Do przywrócenia ruchu dwukierunkowego potrzebna będzie równieŜ zgoda  
GDDKiA. Urząd wystąpi o taką zgodę i jeŜeli nie będzie przeciwwskazań, ruch 
dwukierunkowy zostanie przywrócony. 
 
Ad. 8. 
1) P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe w dniu 28 lutego br.,              
P. Adam Warpas złoŜył wniosek w sprawie rezygnacji z mandatu radnego. Przyczyną tego 
było przyjęcie przez  P. Warpasa stanowiska z-cy burmistrza w Urzędzie Miejskim                     
w Wyszkowie. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/27/11 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego. 
Z-ca Burmistrza – P. Warpas podziękował za współpracę będąc radnym, obiecując 
jednocześnie dalszą  współpracę z radnymi juŜ jako z-ca burmistrza. 
 
2) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                 
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu połoŜonemu             
w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe uchwała dotyczy nadania nazwy „Rondo gen. dyw. 
Stanisława Nałęcz-Komornickiego” skrzyŜowaniu ulicy Serockiej z Aleją Marszałka                   
J. Piłsudskiego i ulicą Komisji Edukacji Narodowej. Dodał, Ŝe powyŜsza uchwała została 
szczegółowo omówiona na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/28/11 w sprawie nadania nazwy rondu połoŜonemu             
w Wyszkowie.  
 
3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, Ŝe uchwała dotyczy przejęcia 
zadania od powiatu, polegającego na utrzymaniu czystości dróg powiatowych na terenie 
Gminy Wyszków. Termin realizacji tego zadania obejmuje okres od 15.04.2011 r.                         
do 29.12.2011 r. Dodał, Ŝe szczegółowe prawa i obowiązki stron, terminy przekazania 
środków finansowych na realizację tego zadania zostaną określone w porozumieniu 
zawartym pomiędzy Gminą Wyszków a Powiatem Wyszkowskim. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/29/11 w sprawie przejęcia zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
 
4) Z-ca Burmistrza – P. Mróz  przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na wyodrębnienie w budŜecie Gminy na 2012 r. środków stanowiących fundusz sołecki. 
Poinformował, Ŝe Rada Miejska jest zobowiązana do końca marca br. podjąć powyŜszą 
uchwałę, jeŜeli wyraŜa zgodę na utworzenie takiego funduszu w 2012 r. Fundusz ten 
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funkcjonuje kolejny juŜ rok i pozwala na zrealizowanie drobnych inwestycji poszczególnym 
sołectwom z terenu Gminy Wyszków. Środki przeznaczone w budŜecie na ten cel wynoszą 
ok. 300.000 zł. 1/3 tej sumy gmina moŜe odzyskać z budŜetu państwa. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/30/11 w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie 
w budŜecie Gminy na 2012 r. środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
5) P. Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                            
w Wyszkowie przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIX/206/2008 
Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 
Kanalizacyjnych. Poinformowała, Ŝe Wieloletni Plan został uchwalony przez Radę Miejską 
w roku 2008 na okres 5 lat. Jest on niezbędny do pozyskiwania środków zewnętrznych, 
zarówno unijnych jak i kredytów. Zmiany, które mają zostać wprowadzone w tej uchwale, 
dotyczą głównie przesunięć inwestycji z tytułu ograniczonych środków inwestycyjnych. 
Jedną ze zmian jest przesunięcie środków związanych z inwestycją przebudowy stacji 
wodociągowej w Wyszkowie. Przyczyną takiego stanu rzeczy jest brak dotacji z RPOWM, 
którą wcześniej przyznano przedsiębiorstwu, a następnie odebrano. Odwołania nic nie dały. 
PWiK jest w trakcie załatwiania kredytu na powyŜsze zadanie. Pozostałe inwestycje 
realizowane są ze środków własnych przedsiębiorstwa. Jest to głównie budowa sieci 
wodociągowej i kanalizacyjnej oraz modernizacja i wymiana sieci. Zostaną równieŜ 
wymienione 4 studnie kanalizacyjne na os. Latoszek. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych po uwzględnieniu wniosku formalnego, zgłoszonego przez Pana 
Andrzeja Piątka, który brzmiał: „W załączniku do uchwały, w rozdziale I zmienić zapis z: 
Inwestycje realizowane przez Gminę Wyszków będą przekazywane aportem do Spółki na 
powiększenie kapitału zakładowego na zapis: Inwestycje realizowane przez Gminę Wyszków 
będą przekazywane do eksploatacji Spółce. Tryb przekazania określi właściwy organ Gminy 
Wyszków”. 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe jest przeciwna temu wnioskowi, poniewaŜ PWiK straci 
środki na modernizację, na odtwarzanie, przebudowywanie zniszczonych sieci i urządzeń. 
Firma zostanie pozbawiona odpisów amortyzacyjnych. Dodała ponadto, Ŝe  przekazywane 
do tej pory aportem do PWiK wykonane inwestycje, porządkowały sprawy związane                
z majątkiem firmy.  
P. Piątek zgodził się, Ŝe taki zapis spowoduje mniej środków dla PWiK, ale brak takiego 
zapisu to gwarancja wzrostu cen za ścieki. JuŜ na podstawie tylko samych planów wzrosną 
taryfy. UwaŜa, Ŝe nie moŜna dopuścić do tego, aby cena ścieków była barierą inwestowania 
w budowę kanalizacji na wsi. Natomiast, nawiązując do wypowiedzi radnego                        
Dziubłowskiego, potwierdził, Ŝe na obrzeŜach Wyszkowa faktycznie jest brudno. 
Najbardziej zanieczyszczone tereny to m.in. tereny kolejowe, czy tereny wzdłuŜ nowej drogi 
do Olszanki.  
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P. Wiśniewski – Wiceprezes PWiK poinformował, Ŝe faktycznie, po wybudowaniu nowych 
inwestycji, ceny wody czy ścieków będą rosły. JeŜeli natomiast, te inwestycje nie zostaną 
przekazane aportem do spółki, nie zmieni to faktu, Ŝe przedsiębiorstwo będzie konserwowało 
sieci wodociągowe. Będą to równieŜ koszty, które w konsekwencji wpłyną na wysokość cen 
za wodę czy kanalizację. 
P. Piątek zauwaŜył, Ŝe po oddaniu nowych inwestycji, przynajmniej przez okres 5, lat nie 
będzie takiej potrzeby, aby odtwarzać czy modernizować te inwestycje. 
P. Rojek zgodził się z radnym Piątkiem, ale jednocześnie zauwaŜył, Ŝe jeŜeli 
przedsiębiorstwo nie będzie przejmowało od razu wybudowanych inwestycji, a przejmie            
je dopiero za jakiś czas, ceny nie wzrosną o 1 zł, ale o 5 zł.  
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe przedsiębiorstwo zaciągnęło  sporo kredytów i musi                  
je spłacać. Ma równieŜ w planach budowę nowych inwestycji. Proponowana zmiana                 
w uchwale spowoduje ograniczenie środków dla przedsiębiorstwa, co będzie wiązało się                 
z tym, Ŝe dalsze inwestycje gmina będzie musiała wykonywać z własnego budŜetu. 
P. Gałązka poinformowała, Ŝe w planie jest budowa sieci wodociągowo-kanalizacyjnej             
w Rybienku Nowym od ul. Kasztanowej do oczyszczalni. Spytała, co z resztą terenu 
Rybienka Nowego? 
P. Jastrzębska poinformowała, Ŝe przedsiębiorstwo zajmuje się tylko odbudowywaniem 
sieci tam gdzie juŜ są. Budowa nowych sieci to zadania inwestycyjne gminy. To od niej 
zaleŜy co i gdzie będzie robione. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 
przez radnego Piątka: „W załączniku do uchwały, w rozdziale I zmienić zapis z: Inwestycje 
realizowane przez Gminę Wyszków będą przekazywane aportem do Spółki na powiększenie 
kapitału zakładowego na zapis: Inwestycje realizowane przez Gminę Wyszków będą 
przekazywane do eksploatacji Spółce. Tryb przekazania określi właściwy organ Gminy 
Wyszków”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 4, przeciw – 11, wstrzym.się – 4), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę                      
Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych                     
i Urządzeń Kanalizacyjnych. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13,  przeciw – 0, wstrzym.się – 6), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/31/11 w sprawie zmieniającej uchwałę                            
Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urz ądzeń Wodociągowych                 
i Urządzeń Kanalizacyjnych. 
 
6) P. Kozon - Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w trybie przetargu, na okres          
10 lat części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 3000/43, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków, połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Zakolejowej. 
Poinformowała, Ŝe do urzędu wpłynął wniosek o wydzierŜawienie części nieruchomości przy 
ulicy Zakolejowej. Wnioskodawca jest zainteresowany zorganizowaniem tam warsztatu 
samochodowego (wulkanizacja, naprawa aut). W związku z powyŜszym, Burmistrz zwrócił 
się do Rady Miejskiej o wyraŜenie zgody na wydzierŜawienie w trybie przetargu na okres          
10 lat części nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 3000/43, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków, połoŜonej przy ul. Zakolejowej.  
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P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/32/11 w sprawie wyraŜenia zgody na 
wydzierŜawienie w trybie przetargu, na okres 10 lat części nieruchomości oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 3000/43, stanowiącej własność Gminy Wyszków, połoŜonej             
w Wyszkowie przy ul. Zakolejowej. 
 
7) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego                   
w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe wyraŜenie zgody dotyczy udzielenia bonifikaty w wysokości 90% od 
opłaty 9.489 zł z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo właśności 
nieruchomości gruntowej. O udzielenie bonifikaty wystąpili Państwo Pogorzelcy, zam.                            
w Wyszkowie przy ul. Serockiej 32A.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/33/11 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego                   
w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
8) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej. Poinformował, Ŝe koszty, które gmina ponosi na wykup dróg i wypłatę 
odszkodowań są bardzo duŜe. JuŜ w tym roku urząd wypłacił z tego tytułu kwotę ponad 
100.000 zł. Wprowadzenie opłaty adiacenckiej pozwoliłoby na zwrot poniesionych kosztów. 
Opłata adiacencka moŜe zostać naliczona, jeŜeli wzrost wartości nieruchomości nastąpił      
w wyniku podziału nieruchomości. Burmistrz proponuje opłatę adiacencką w wysokości 
25% róŜnicy między wartością jaką nieruchomość miała przed podziałem,  a wartością jaką 
ma po podziale. Ustawa o gospodarce nieruchomościami, dopuszcza maksymalną stawkę 
opłaty adiacenckiej w wysokości 30%. Dodała, Ŝe wartość nieruchomości przed podziałem          
i po podziale określa rzeczoznawca majątkowy. Poinformowała równieŜ, Ŝe z protokołów 
kontrolnych NIK-u czy RIO, wynika Ŝe nie wprowadzenie w kontrolowanej gminie opłaty 
adiacenckiej, traktowane było jako brak gospodarności. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisji Promocji i Kultury. 
P. Wróbel przedstawił negatywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Wyszyński przedstawił negatywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Szczerba spytał, w którym momencie będzie nałoŜona opłata? Czy jeŜeli nieruchomość 
zostanie podzielona i działki zostaną darowane dzieciom opłata tez zostanie naliczona? 
P. Kozon poinformowała, Ŝe opłata będzie naleŜna z chwilą podziału nieruchomości, pod 
warunkiem wzrostu wartości tej działki po jej podziale. 
P. Chodkowski spytał, czy wprowadzenie opłaty nie zahamuje rozwoju na terenie gminy? 
P. Kozon sądzi, Ŝe nie. Opłata wynosi 25% od róŜnicy wartości przed i po podziale, a nie od 
całej wartości.  
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P. Piątek uwaŜa, Ŝe wprowadzenie tej opłaty nie przyniesie duŜych dochodów gminie,                   
a urzędnicy będą mieli duŜo więcej pracy. Stwierdził, Ŝe kaŜdy podział nieruchomości 
powinien być szacowany przez rzeczoznawcę, co na pewno poniesie za sobą spore koszty, 
ponadto w większości przypadków przy naliczeniu opłaty będą odwołania od tej decyzji. 
Dodał, Ŝe w ustawie jest zapis, Ŝe Burmistrz moŜe, a nie musi wprowadzić opłatę adiacencką. 
Dlatego teŜ uwaŜa, Ŝe wprowadzenie w Ŝycie tej opłaty, będzie decyzją błędną. 
P. Kozon uwaŜa, Ŝe jeŜeli gmina wydaje duŜo pieniędzy na odszkodowania, to warto by 
zostało ich w budŜecie jak najwięcej. 
P. Szczerba spytał, czy są jakieś dane statystyczne o tym, jak wygląda sytuacja z opłatami 
adiacenckimi w innych gminach? 
P. Kozon poinformowała, Ŝe w naszym powiecie Ŝadna gmina nie wprowadziła opłaty 
adiacenckiej, ale równieŜ Ŝadna gmina nie wypłaca odszkodowań. Z tego co wie, opłata 
została wprowadzona w Serocku. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 1,  przeciw – 11, wstrzym.się – 5), 
odrzucili uchwałę w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej. 
 
9) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Wyszków dla miejscowości: 
Rybienko Stare, Rybienko Nowe i ul. Serockiej w Wyszkowie. Poinformowała,                     
Ŝe zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2009 r. w sprawie przystąpienia                  
do sporządzenia ww. planu, po przeprowadzeniu całej wymaganej procedury (stwierdzenia 
zgodności ze studium, rozstrzygnięcia w sprawie sposobu realizacji oraz zasad finansowania 
inwestycji, rozstrzygnięcia w sprawie uwag wniesionych do planu), ostatecznym etapem 
tego procesu jest uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy             
i miasta Wyszków dla miejscowości: Rybienko Stare, Rybienko Nowe i ul. Serockiej                   
w Wyszkowie. Obszar planu obejmuje tereny połoŜone w Gminie Wyszków o powierzchni 
ok. 422 ha, a jego przedmiotem są tereny o funkcji mieszkaniowej, usługowo-
mieszkaniowej, usługowej, tereny usług oświaty, tereny zabudowy przemysłowo-usługowej, 
tereny usług sportu i rekreacji, turystyki i wypoczynku, tereny lasów, zieleni oraz tereny 
rolne.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe załącznikiem                     
do powyŜszej uchwały są rozstrzygnięcia w sprawie uwag wniesionych do projektu planu.              
W związku z powyŜszym, rada musi przegłosować kaŜdą uwagę, która została zgłoszona              
do planu, a nie została uwzględniona przez Burmistrza Wyszkowa. 
P. Kozon przedstawiła uwagi, zgłoszone do Burmistrza Wyszkowa, które nie zostały przez 
niego uwzględnione: 
Uwagi Pani Agnieszki Oleksiak  zam. 07-200 Wyszków, Tulewo Górne 45: 

1) Prośba o usunięcie z planu drogi oznaczonej symbolem 7KDL.  
Radni w wyniku głosowania jawnego:  

• „za” odrzuceniem uwagi       - 15 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
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2) Prośba o zmianę wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej dla działek                             
o przeznaczeniu usługowym. 

• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
3) Prośba o określenie wysokości budynków usługowo- mieszkalnych poprzez podanie 

ilości kondygnacji. 
• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
4) Prośba o zmianę zapisów dotyczących pochylenia połaci dachu na terenach 

zabudowy. 
• za” odrzuceniem uwagi       - 16 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi - 0 
• „wstrzym. się”                       - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwagi Państwa ElŜbiety i Zdzisława Rosłoniec  zam. 07-200 Wyszków, ul. 3 Maja 
67/3: 

1) Prośba o usunięcie z planu drogi oznaczonej symbolem 7KDL.  
Radni w wyniku głosowania jawnego:  

• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
2) Prośba o zmianę wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej dla działek                           

o przeznaczeniu usługowym. 
• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
3) Prośba o określenie wysokości budynków usługowo- mieszkalnych poprzez podanie 

ilości kondygnacji. 
• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
4) Prośba o zmianę zapisów dotyczących pochylenia połaci dachu na terenach 

zabudowy. 
• za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi - 0 
• „wstrzym. się”                       - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwagi Pani Zofi Kowalczyk zam. 07-200 Wyszków, Rybienko Stare 61: 

1) Prośba o usunięcie z planu drogi oznaczonej symbolem 7KDL.  
Radni w wyniku głosowania jawnego:  
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• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
2) Prośba o zmianę wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej dla działek                           

o przeznaczeniu usługowym. 
• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
3) Prośba o określenie wysokości budynków usługowo- mieszkalnych poprzez podanie 

ilości kondygnacji. 
• „za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi  - 0 
• „wstrzym. się”                        - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
4) Prośba o zmianę zapisów dotyczących pochylenia połaci dachu na terenach 

zabudowy. 
• za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi - 0 
• „wstrzym. się”                       - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwagi Państwa Ewy i Zenona Chodyna  zam. 07-200 Wyszków, ul. Pułtuska 143/9: 

1) Prośba o zmniejszenie szerokości drogi 4KDZ do 15 m. 
• za” odrzuceniem uwagi       - 17 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi - 0 
• „wstrzym. się”                           - 0 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
 
Uwaga Pana Piotra Turek zam. 07-200 Wyszków Rybienko Stare 54a: 

1) Prośba o usunięcie z planu drogi w Rybienku Starym przechodzącej m.in. przez 
działki nr 270, 271, 272/3, 272/4. 

• za” odrzuceniem uwagi       - 16 
• „przeciw” odrzuceniu uwagi - 0 
• „wstrzym. się”                       - 1 

odrzucili powyŜszą uwagę. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Wyszków dla 
miejscowości: Rybienko Stare, Rybienko Nowe i ul. Serockiej w Wyszkowie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/34/11  w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Wyszków dla miejscowości: 
Rybienko Stare, Rybienko Nowe i ul. Serockiej w Wyszkowie. 
 
P. Biernacki -Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.40. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
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10,11,12) P. Ryszawa – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 
przedstawiła projekty uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Gulczewo na lata 2011 – 2018; 
2) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Olszanka na lata 2011 – 2018; 
3) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 –

2018. 
P. Ryszawa poinformowała, Ŝe Plan Odnowy Miejscowości jest jednym z najwaŜniejszych 
elementów odnowy wsi, jej rozwoju oraz poprawy warunków pracy i Ŝycia mieszkańców. 
Sporządzenie i uchwalenie takiego dokumentu stanowi niezbędny warunek przy aplikowaniu 
o środki finansowe w ramach „Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007 – 2013” 
działanie „Odnowa i rozwój wsi”, jak równieŜ stanowić będzie wytyczne dla władz Gminy 
Wyszków przy opracowaniu kierunków rozwoju poszczególnych miejscowości. Plany 
odnowy miejscowości powstały w uspołecznionym procesie spotkań i konsultacji, przy 
udziale pracowników Urzędu Miejskiego. Przeprowadzone debaty z mieszkańcami                       
i sołtysami Gulczewa, Olszanki i Leszczydołu Nowin, miały za zadanie zidentyfikowanie 
celów i kierunków działania w poszczególnych przyjętych teoretycznie obszarach Ŝycia 
społeczno-gospodarczego oraz wyznaczenie wariantu rozwoju danej miejscowości. Plany 
odnowy są planami otwartymi, stwarzającymi moŜliwość ich aktualizacji w zaleŜności od 
potrzeb społecznych i uwarunkowań finansowych. Zadaniami priorytetowymi, 
przewidzianymi do realizacji, są następujące przedsięwzięcia: 
1) „Budowa chodnika przy ul. Szkolnej” w Gulczewie; 
2) „Budowa chodnika przy ul. śytniej” w Olszance; 
3) „Budowa chodnika przy ul. Środkowej” w Leszczydole Nowinach. 
Planowana długość wykonania chodników wynosi 4.471 mb, koszt całkowity tych inwestycji 
to 1.190.00 zł, z tego dofinansowanie ze środków zewnętrznych to ok. 600.000 zł.  
P. Ryszawa dodała, Ŝe w załącznikach do uchwał, zostały naniesione poprawki, uwagi                      
i literówki zgłoszone przez radnych na posiedzeniach poszczególnych komisji. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisje Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Gulczewo na lata 2011 – 2018. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/35/11 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Gulczewo na lata 2011 – 2018. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Olszanka na lata 2011 – 2018. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/36/11 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Olszanka na lata 2011 – 2018. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 – 2018. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/37/11 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Leszczydół Nowiny na lata 2011 – 2018. 
 
13) P. Ryszawa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany                        
w Uchwale Rady Miejskiej w Wyszkowie Nr LVI/421/10 w sprawie przystąpienia 
Gminy Wyszków do Lokalnej Grupy Działania. Poinformowała, Ŝe w uchwale tej, 
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wprowadza się zapis upowaŜniający Burmistrza do wyznaczania w swoim imieniu osoby, 
która będzie reprezentowała Gminę Wyszków w pracach Lokalnej Grupy Działania. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/38/11 w sprawie wprowadzenia zmiany                        
w Uchwale Rady Miejskiej w Wyszkowie Nr LVI/421/10 w sprawie przystąpienia 
Gminy Wyszków do Lokalnej Grupy Działania. 
 
14) P. Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały                     
w sprawie przyj ęcia do realizacji Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Wyszków 
na lata 2011-2015. Poinformowała, Ŝe Program Aktywności Lokalnej dla Gminy Wyszków 
jest niezbędnym dokumentem do realizacji projektów systemowych przez ośrodek pomocy 
społecznej w ramach  Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki – Priorytet VII – Promocja 
Integracji Społecznej. Celem Programu jest zwiększenie aktywności mieszkańców miasta                
i gminy Wyszków – praca z grupami znajdującymi się w niekorzystnym połoŜeniu, mająca 
umoŜliwi ć im wspólne określenie potrzeb i praw, jasne przedstawienie celów i podjęcie 
działań pozwalających te cele realizować. Program skierowany jest do mieszkańców miasta  
i gminy Wyszków. Objętych nim zostanie 13 rodzin, które korzystają z pomocy ośrodka 
pomocy społecznej. Źródłami finansowania programu będą: środki własne, środki funduszy 
unijnych oraz inne środki zewnętrzne. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/39/11 w sprawie przyjęcia do realizacji Programu 
Aktywności Lokalnej dla Gminy Wyszków na lata 2011-2015. 
 
15) P. Abramczyk przedstawił plan pracy  Komisji Finansów i Gospodarki na 2011 r. 
P. Chodkowski przedstawił plan pracy Komisji Promocji i Kultury na 2011 r. 
P. Wyszyński przedstawił plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na 2011 r. 
P. Wróbel przedstawił plan pracy Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych na 2011 r.  
Komisja uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2011 rok.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/40/11 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
komisji stałych Rady Miejskiej na 2011 rok.  
 
16) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                       
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. Poinformował, Ŝe                
w związku z planowaną zmianą w wydatkach na przedsięwzięcia, zapisane w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Wyszków, istnieje konieczność aktualizacji załącznika nr 2     
do przyjętej uchwały. Zmiany obejmują zmniejszenie o kwotę 120.000 zł wydatków w 2011 
r. na realizację „Budowy obwodnicy śródmiejskiej Wyszkowa – etap III i IV” oraz 
zwiększenie o kwotę 120.000 zł wydatków w 2011 r. na realizację „Budowy ulic na osiedlu 
Latoszek wraz z infrastrukturą towarzyszącą”. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/41/11 zmieniającej uchwałę  w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. 
 
17) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2011 rok. Poinformował, Ŝe proponowane zmiany dotyczą m.in.: 
1) zwiększenia dochodów o: 

• 5.000 zł – środki z PZU na nagrody dla OSP; 
• 33.051 zł – subwencja oświatowa z budŜetu państwa; 
• 33.949 zł – odsetki z lokat; 
• 20.000 zł – środki na dofinansowanie własnych, bieŜących zadań gminy (program 

prozdrowotny). 
2) zwiększenia wydatków o: 

• 120.000 zł – budowa ulic na os. Latoszek, po zmniejszeniu wydatków o 120.000 zł 
na budowę obwodnicy etap III i IV;  

• 5.000 zł – ochotnicze straŜe poŜarne (nagrody na konkurs); 
• 30.000 zł – zakup oleju opałowego dla szkoły w Leszczydole Starym; 
• 25.000 zł – program prozdrowotny; 
• 17.000 zł - koncepcja budowy nowego przedszkola; 
• 15.000 zł – dotacja celowa na prace remontowe obiektu zabytkowego (Kościół               

w Rybienku Leśnym). 
P. Abramczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr VII/42/11 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków 
na 2011 rok. 
 
Ad. 9. 
P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt Stanowiska Rady Miejskiej dotyczącego wezwania Związku Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział Powiatowy w Wyszkowie do usunięcia naruszenia prawa. 
Poinformowała, Ŝe Prezes Oddziału Powiatowego ZNP w Wyszkowie, wezwał Radę Miejską 
do usunięcia naruszenia prawa polegającego na nie przedstawieniu do zaopiniowania uchwał 
Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej                             
w Kamieńczyku i Gulczewie. P. Gołębiewska poinformowała, Ŝe procedura została 
przeprowadzona  zgodnie z uchwałą składu 7 sędziów Naczelnego Sądu Administracyjnego, 
która mówi, Ŝe do zaopiniowania związkowi zawodowemu moŜe zostać wysłana zarówno 
uchwała o zamiarze likwidacji szkoły jak i uchwała o likwidacji szkoły.             W związku z 
powyŜszym wezwanie Rady Miejskiej do usunięcia naruszenia prawa naleŜy uznać za 
niezasadne. P. Gołębiewska dodała, Ŝe wojewoda, jako organ nadzorujący zgodność uchwał 
z prawem, nie podwaŜył prawidłowości powyŜszych uchwał. 
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P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja uchwał i wniosków przedstawiła projekt powyŜszego stanowiska..  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli Stanowisko Rady Miejskiej dotyczące wezwania Związku Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział Powiatowy w Wyszkowie do usunięcia naruszenia prawa. 
 
Ad. 10, 11, 12, 13) 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady zaproponował, aby odnośnie sprawozdań, 
przedstawionych radnym na piśmie dotyczących: 

• realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gminie Wyszków w roku 2010 (załącznik nr 3 do protokołu); 

• realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Wyszków za 2010 r. (załącznik nr 4 do protokołu); 

• działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2010 (załącznik             
nr 5 do protokołu); 

• działalności Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w Wyszkowie za rok 
2010 (załącznik nr 6 do protokołu); 

zrezygnować z ich ponownej prezentacji, a ograniczyć się tylko do zadawania pytań. 
Wniosków ani pytań do przedstawionych sprawozdań nie zgłoszono. 
 
Ad.14. 
P. Szczerba spytał jak wygląda w Gminie Wyszków dofinansowanie do utylizacji azbestu           
i eternitu? 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe gmina trzykrotnie ubiegała się                              
o dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na demontaŜ                           
i utylizację azbestowych wyrobów. Niestety, zawsze odpowiedź była odmowna. W chwili 
obecnej planowana jest na terenie gminy inwentaryzacja, pod warunkiem, Ŝe resort 
środowiska przyzna pieniądze. Będzie to pierwszy krok na drodze do ponownego ubiegania 
się o zewnętrzne środki.  
P. Chodkowski w związku z prośbą Klubu Sportowego Camper zasugerował, aby udzielić 
finansowego wsparcia w zorganizowaniu w Wyszkowie Turnieju Mistrzów II Ligi Piłki 
Siatkowej. 
P. Piątek zwrócił się z prośbą o przeprowadzenie remontu cząstkowego ul. 3 Maja                     
na odcinku od przejazdu kolejowego do punktu wyjazdu karetek z budynku szpitala. 
P. Wyszyński spytał co się dzieje na ul. śytniej, na jakim etapie jest jej zakończenie? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe odcinek miejski drogi będzie kończony, 
natomiast na odcinku wiejskim, w momencie kiedy będzie to moŜliwe, ma być zastosowany 
hydrosiew.  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz dodał, Ŝe został wyznaczony termin przeglądu gwarancyjnego 
oraz zostały zatrzymane środki finansowe na wykonanie niektórych prac, które nie zostały 
odebrane. Dodał, Ŝe wiele rzeczy wymaga tam poprawek, głównie w zakresie rowów                      
i przepustów.  
P. Szczuka – Przewodnicząca Osiedla Nr 11 zwróciła się z prośbą o zamieszczenie na 
stronie Urzędu Miejskiego planów tych miejscowości, w których zostały nadane nazwy ulic. 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe jeŜeli będzie taka moŜliwość, plany zostaną 
zamieszczone. 
P. Szczerba podziękował radnym za dostarczenie wypełnionych ankiet. 
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Ad. 15. 
O godz. 14.15 uznając porządek obrad VII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                          Andrzej Piątek                                 Józef Biernacki 

 


